
 

Schriftelijke vragen art.71: voortgang renovatie Boschveld Ambacht Centrum op het 

Grencoterrein 

 

 

Geacht college, 

 

Begin oktober vorig jaar nam de gemeenteraad het raadsvoorstel Innovatiedistrict 

Spoorzone en visie Grencoterrein aan. Dit voorstel bevat de ontwikkeling van o.a. 

kantoorruimte voor data- en ICT-bedrijven, maar ook woningen, horecavoorzieningen en 

een aangepaste locatie voor de bestaande bedrijven uit het Boschveld Ambacht Centrum. 

 

De kantoorruimte voor de data- en ICT-bedrijven vordert gestaag. De verbouwing van de 

oude fabriek is in volle gang en wij begrijpen dat de eerste bedrijven daar over ongeveer een 

half jaar kunnen intrekken. 

 

Voor de bedrijven van het Boschveld Ambacht Centrum is er echter minder duidelijkheid. Er 

staan ruimtes leeg, sommige al geruime tijd, vooruitlopend op verplaatsingen tijdens de 

verbouwing. Een concrete planning daarvoor is bij de bedrijven niet bekend. De onzekerheid 

die dat met zich meebrengt heeft een negatieve invloed op hun ontwikkelmogelijkheden en 

ook op het aantrekken van eventuele nieuwe ambachtsbedrijven. Snelle duidelijkheid is voor 

hen van groot belang.  

 

Daarom stelt GroenLinks de volgende vragen: 

 

1. Kunt u inzage geven in de stand van zaken van de verbouwing van het Grenco-complex 

waarin het Boschveld Ambacht Centrum gehuisvest is? 

2. Wat is de verwachting ten aanzien van de voortgang en de planning van dit onderdeel 

van het innovatiedisctrict? 

3. Blijven de vaste en variabele huurlasten bij ingebruikname van de verbouwde locaties 

zoals die eerder in onderling overleg tussen de BIM en de ambachtsbedrijven  zijn 

afgesproken? 

 

Namens de fractie van GroenLinks 

 

Antoon van Rosmalen 

5 oktober 2021 


